
85mm

panel

Before installation, firstly, to open a hole 
Φ85mm of the panel ,make sure there is a space 
with (55mm backyard of panel)as well.

Put the gauge in the hole and screw down.
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1.  Keep on pressing the rubber button of the backside for 3 seconds, and then enter into 
     setting mode, if leave button more than 3 seconds, it will be out of setting mode.
2. The value will increase when you press the button. When you leave the button and 
     then press it again, the value will decrease. The minimum step value is 0.1 and 
     the adjustable range is 1~360.
3.  When you get the required speed ratio value after adjustment, please leave the button. 
     The tachometers will autoclave your setup after 3 seconds. If the setup doesn't meet 
     your demand, please re-setup.

Connection
1 Black : Ground(-)
2 Red : 9~32VDC(+)
3 Blue : RPM signal
4 Yellow : Temperature  signal
5 White : Oil pressure signal
6 Blue : Fuel level signal

接線方式
1 黑色線：電源負極（-）
2 红色線：9~32VDC
3 藍色線：RPM信號
4 黃色線：水溫/油溫信號
5 白色線：油壓信號

藍色線 油位信號6  :   

在儀表安裝板上開一個直徑為85mm的孔
並確保儀表板後面至少要有55mm的空間.

將儀表裝入開好的孔中 調整好位置後將後蓋圈擰緊.

1. 按住儀表背後的橡膠按鈕3秒鐘，進入設置模式，如果鬆開按鈕大於3秒鐘，將退出設置模式.
2.按住按鈕，數值一直遞增;鬆開按鈕再按住按鈕，數值一直遞減.計數最小步進值0.1，
  可調範圍1.0~360.
3.調整到符合您的要求速比值後，請鬆開按鈕.3秒後轉速表自動保存您設置的結果.
  如果設置不符合您的要求,請重新設置.


	7: Six gauge

